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O D G O V O R I 
 

NA  POBUDE, PREDLOGE IN VPRAŠANJA SVETNIC TER SVETNIKOV, KI SO BILA 
PODANA NA SEJAH MESTNEGA SVETA 

 
 
 
 
26. SEJA MESTNEGA SVETA, 21. marec 2013  
 
 
1. SVETNICA ANA MARIJA RIJAVEC je podala naslednji predlog:   

Drugi odgovor pa se je nanašal na že dvomesečno ali trimesečno vprašanje o 
dokumentih, ki zadevajo mrliško vežico v Rožni Dolini.  
Urad direktorja občinske uprave mi je posredoval odgovor, da je krajevna skupnost 
vprašala, če sem upravičena ali če so dokumenti zaupni. Ne vem, če je bilo to vmesno 
vprašanje. Imam občutek, da se nekako zavlačuje, vendar občina seveda zahteva, da 
se dokumenti dostavijo in upam, da če niso bili dostavljeni v tem času, da bodo 
dostavljeni najkasneje do naslednje seje.  

 
Urad direktorja občinske uprave je posredoval naslednji odgovor: Dokumentacija po kateri 
svetnica sprašuje, je bila dostavljena in je na vpogled v Uradu direktorja občinske uprave 
MONG. 
 
 
2. SVETNICA ANA MARIJA RIJAVEC je podala naslednjo pobudo: 

Name so se spet obrnili stanovalci Rutarjeve in Prešernove ulice, saj sem enkrat že 
podala to pobudo, vendar mislim, da sedaj, ko je pomlad, je za to intervencijo 
dejansko pravi čas.  
Torej, podajam ponovno pobudo za odstranitev iglastih dreves na Rutarjevi in 
Prešernovi ulici. Stanovalci ponovno prosijo, da bi ustrezne občinske službe 
pregledale vsa iglasta drevesa na omenjenih ulicah, ki delajo škodo in so ponekod 
celo nevarna, ker so prerasla višino do streh, veje se lomijo, korenine pa segajo 
globoko pod stavbe in ponekod mašijo kanalizacijo.  
Pregled starejših iglastih dreves, ki so potrebne odstranitve so tudi v drugih predelih 
mesta Nove Gorice, zato predlagam, da se ustrezne službe sistematično lotijo 
pregledovanja  dreves in jih po potrebi prežagajo ali pa samo veje. Sami bodo vedeli 
kakšne intervencije so potrebne.  
Priporočam pa, da se obvesti stanovalce teh ulic pred začetno sanacijo in se z njimi 
pogovorijo, kajti le oni bodo vedeli povedati, kakšno škodo in nevarnost jim povzročajo 
ta drevesa.  
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Oddelek za okolje, prostor in javno infrastrukturo je posredoval naslednji odgovor: V prvi 
polovici aprila bo odstranjen posušen himalajski bor ob Prešernovi ulici in štirinajst dreves ob 
stanovanjskih blokih na Kidričevi ulici. Do konca maja načrtujemo še odstranitev devetih 
dreves na območju stanovanjske soseske ob Cankarjevi ulici. V letošnjem letu bo izdelan 
načrt ureditve za zelene površine ob Kidričevi in Trubrajevi ulici, kjer so zasajena najstarejša 
drevesa v mestu. Na podlagi predlaganih zelenih ureditev bomo postopoma izvajali sanacijo 
zelenih površin stanovanjskih sosesk ter zamenjavo in nadomestno saditev rastlinskega 
materiala.  
O izvedbi poseka dreves so stanovalci vedno predhodno obveščeni preko upravljavcev 
stanovanjskih domov ali izvajalcev posekov. 
 
 
3. SVETNIK ALEŠ JAKIN je podal naslednjo pobudo:   

Imam eno kratko pobudo, niti ne pobudo, bolj prošnjo g. županu glede stanja v HIT-u.  
Vemo, da poslovanje katastrofalno pada in glede na to, da je občina odvisna od HIT-a 
v smislu koncesijske dajatve, v smislu dohodnine, v smislu zaposlovanja, bi že v tretje 
prosil g. župana, če lahko na naslednjo sejo povabi našega predstavnika v nadzornem 
svetu in ker je že prilika mogoče še novega, ali je sojen ali nesojen, predsednika 
uprave g. Picigo, da nam tu na tem mestu povesta, kaj se dogaja s HIT-om, kam gre 
HIT in kakšna je sploh vizija, da  bomo to naše podjetje speljali kamor je treba.  

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: Pobuda se je realizirala z sestankom, ki ga 
je organiziral župan v tem mesecu, kjer so se svetniki seznanili s problematiko družbe Hit 
d.d.. 
  
 
4. SVETNIK ROBERT ŽERJAL je postavil naslednje vprašanje:     

Nekje v letošnjem letu se zaključuje priprava evropskega finančnega okvirja 2014–
2020, kjer se tudi ve, da naj bi se sredstva za kohezijsko politiko zmanjšala nekje za 8 
%, za skupno kmetijsko politiko 11 % in razveseljivo pa je, da naj bi Slovenija do leta 
2020 le ohranila status prejemnice evropskih sredstev. Vemo tudi, da se Slovenija in 
druge evropske države ter regije v letu 2013 intenzivno pripravljajo na črpanje teh 
zmanjšanih sredstev, pri  čemer morajo slediti pristopom evropske komisije, ki med 
drugim predlaga razvoj strategije pametne specializacije, kot predpogoj za črpanje 
strukturnih in kohezijskih skladov.  
Se pravi, ta predpogoj je pomemben in zato mislim, da je strategija pametne 
specializacije nujna pri pripravi dokumentov in se začne z oblikovanjem skupne vizije 
poslovnega, javnega in znanstveno izobraževalnega sektorja za preoblikovanje 
regionalnega gospodarstva v dolgoročno globalno bolj  konkurenčno in trajnostno 
gospodarstvo. Se pravi, zahteva sodelovanje vseh treh sektorjev v posamezni regiji ali 
državi. Središče tega oblikovalnega procesa je definiranje prioritet gospodarskega 
razvoja temelječega na znanju, inovacijah in ustvarjalnosti, ki so bile identificirane na 
podlagi regiji lastnih prednosti in potencialov. Specifične konkurenčne prednosti regije 
naj bi bile v teh programih izpostavljene. Koncept evropske komisije in OECD stremi k 
koncentraciji virov, poudarjanju konkurenčnih prednosti in povezovanju regionalnih 
dosežkov in virov za boljše izkoriščanje kohezijskih in strukturnih sredstev.  
Zato sprašujem, kako je MONG neposredno in posredno vključena v procese priprave 
razvojnih strategij na nacionalnem oziroma državnem nivoju ter na regionalnem in 
medregionalnem oziroma čezmejnem nivoju v okviru Evropskega združenja za 
teritorialno sodelovanje Gorica za črpanje kohezijskih sredstev Evropske unije v 
obdobju 2014–2020? 

 
Projektna pisarna (UD) je posredovala naslednji odgovor: Zaposleni v upravi MONG smo se 
z namenom pravočasnega in pravilnega vključevanja v razvojno načrtovanje naslednje 
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finančne perspektive seznanili s pristopi Evropske komisije, ki jih je le-ta zapisala v delovnem 
dokumentu "Elementi za skupni strateški okvir za obdobje 2014-2020". Informiranost in 
osvojitev novih pristopov črpanja kohezijskih in sredstev strukturnih skladov Evropske 
komisije ter poznavanje ključnih ciljev in ukrepov razvoja evropske skupnosti so ključni za 
pravočasno in pravilno vključevanje v postopke razvojnega načrtovanja tako na državni ravni 
kot v postopkih čezmejnega sodelovanja. Prav tako je poznavanje novih pristopov in prioritet 
Evropske unije nujno za pravilno pripravo projektnih predlogov, ki jih želimo in načrtujemo 
izvesti s sofinanciranjem s sredstvi EU. 
Prav tako se zaposleni v mestni upravi v postopkih priprave nacionalnih strategij in programov 
aktivno odzivamo na povabila resornih ministrstev za posredovanje prednostnih področjih in 
prioritetnih naložb za naslednje programsko obdobje. Dokument za opredelitev pametne 
specializacije bo pripravljen na nivoju države. V pripravo bodo vključeni tako subjekti javnega 
kot zasebnega sektorja in upamo, da se bomo nanj vsi odgovorno in aktivno odzvali. Uprava 
MONG se je z določitvijo članov odborov prednostnih področij in njihovim aktivnim 
sodelovanjem pri pripravi Regionalnega razvojnega programa Severne Primorske (Goriške 
razvojne regije) 2014-2020  vključila v pripravo ključnega razvojnega dokumenta regije, ki bo 
podlaga za črpanje razvojnih sredstev. Aktivno sodelovanje je še posebej pomembno zaradi 
oblikovanja novih pristopov Evropske komisije (pristop Celostne teritorialne naložbe in pristop 
Lokalni razvoj, ki ga vodijo skupnosti) za črpanje sredstev, ki sloni na povezovanju razvojnih 
aktivnosti na določenem območju ob upoštevanju različnih potreb in povezovanju razvojnih 
prizadevanj tako javnega, kot zasebnega sektorja.Glede na oblikovan EZTS-GO si v mestni 
upravi v sodelovanju z upravo Občine Šempeter-Vrtojba in Občine Gorica prizadevamo do 
konca letošnjega aprila, pripraviti programski dokument teritorialnega združenja, ki bo osnova 
za umestitev v Operativni program krepitve razvoja regij.    

MONG aktivno spremlja pripravo postopka za pripravo Regionalne inovacijske strategije in bo 
v primeru, da bo pobuda za pametno specializacijo pozitivno sprejeta na regionalnem nivoju, 
aktivno pristopila k izdelavi dokumenta ter v nadaljevanju k realizaciji načrtovanih ukrepov. 
Poleg neposrednega vključevanja sledimo pobudam in javnim razpravam ter se nanje 
odzivamo. 

 
 

 5.      SVETNIK ANTON PERŠIČ je podal naslednji predlog:  
 Pred dvema dnevoma, to je bilo v torek, je mestna občina organizirala v avli občinske 

stavbe javno predstavitev urbanistične delavnice - urejanje vrtičkov v Novi Gorici, ki so 
jo pripravili študentje Fakultete za arhitekturo Univerze v Ljubljani. Analiza obstoječega 
stanja kaže, da ima urejanje vrtičkov v MONG bogato tradicijo, saj so vrtički razporejeni 
po vsem mestu. Vrtički postajajo vedno bolj priljubljena prostočasna dejavnost, veliko 
gospodinjstev pa si tudi želi, da bi sami pridelovali svojo zelenjavo in tudi sadje ter tako 
zadovoljili svojim željam po zdravi prehrani.  
Anketa je pokazala, da si veliko občanov želi imeti vrtičke. Nova Gorica ima veliko 
zelenih površin, ki bi jih v prihodnosti lahko uporabili za vrtičke. To je pozitivno tudi z 
vidika samooskrbe s hrano, za kar se tudi sam prizadevam. Vrtički v Novi Gorici danes 
niso tipizirani in urejeni. Urbanistična delavnica pa nam je po svojih predlogih ponudila 
tudi te rešitve. Ker smo že v času, ko se urejajo spomladanska dela v vrtovih, novih 
površin pa še nimamo povsem definiranih, to so lokacije, prostorska ureditev, se 
moramo odločiti, da vsaj poskusno ponudimo in uredimo nekaj lokacij primernih za 
vrtičke.  
Zato predlagam, da izberemo ustrezne lokacije v lasti mestne občine, ki so zato 
primerne in dokumentacijsko manj zahtevne ter jih ponudimo zainteresiranim občanom 
v uporabo. Uporabimo gradivo delavnic za strokovno podlago pri urejanju prostorskega 
načrtovanja. Na mestni občini pripravimo in sprejmemo odlok o vrtičkih. Pripravimo 
vrtičkarski red za najemnike vrtičkov.  

 3 



Torej, za nadaljevanje že začetih aktivnosti naredimo še en korak za prehod iz teorije v 
prakso.  

 
Oddelek za okolje, prostor in javno infrastrukturo je posredoval naslednji odgovor: Na 
podlagi rezultatov študentske delavnice je bila odločitev oddelka za okolje, prostor in javno 
infrastrukturo, da se z ureditvijo območij za vrtičke prične na zemljišču parcel v občinski lasti. 
Kot primerna območja za izvedbo urejenega urbanega vrtičkarstva so se izkazale že 
obstoječe sklenjene površine ob gasilskem domu ter ob Kornu. Na podlagi  predhodne 
analize stanja na terenu ter najemnih pogodb bomo k prijavi in sklenitvi pogodb pozvali še 
ostale uporabnike, ki so do sedaj to dejavnost opravljali brez ustreznih pogodb in soglasij. 
Sočasno bomo izdelali tudi popis potencialnih uporabnikov načrtovanih vrtičkov. Na območju 
je potrebno preveriti opremljenost s komunalno infrastrukturo, predvsem vodovodnih in 
električnih priključkov, preveriti možnost gradnje iz veljavnih planskih aktov ter oceno stroškov 
izgradnje. Pred izvedbo bo potrebno sprejeti pogoje upravljanja oziroma pravno podlago za 
izvajanje dejavnosti v obliki odloka ali pravilnika. 
 
 
6. SVETNIK VALTER VODOPIVEC je postavil naslednje vprašanje:  

V zadnjem obdobju se je na lokalnih cestah v Krajevni skupnosti Rožna Dolina pojavilo 
večje število zemeljskih plazov, ki ogrožajo lokalne ceste. Vsi plazovi se pojavljajo 
praviloma pod cestnim telesom, kar daje slutiti, da imajo morda deloma vzroke tudi v 
pomanjkljivem vzdrževanju odvodnjavanja meteornih voda s cestišč.  
Pristojne službe Mestne občine Nova Gorica sprašujem, ali imajo pripravljen akcijski 
načrt, kako bodo sanirali omenjene plazove, tako s časovnega vidika kot tudi z vidika 
finančnih stroškov, ki bodo sledili sami sanaciji? Upam, da bo sanacija tekoča in čim 
prejšnja.  

 
Oddelek za gospodarstvo in gospodarske javne službe je posredoval naslednji odgovor:  
Slutnja svetnika v prvem odstavku vprašanja je tudi delna realnost. Razpoložljiva sredstva za 
vzdrževanje občinskih javnih cest ne omogočajo vzdrževanja na nivoju, kot bi si želeli in kar bi 
prispevalo tudi k večji varnosti udeležencev v prometu ter sami stabilnosti cestnega telesa. Pri 
sami odvodnji pa prispevajo dodatne težave še lastniki parcel, ki blokirajo iztoke, da ne bi 
voda odtekala na njihovo zemljišče. Nekateri imajo odtoke atmosferskih vod iz streh in dvorišč 
speljane direktno na ceste oz. brežine za zidove in s tem povzročajo dodaten prispevek k 
plazenju. Tudi obstoječi propusti so poddimenzionirani in jih bo potrebno postopno zamenjati 
z zmogljivejšimi. Potrebno bo dograditi asfaltne mulde in zgraditi dodatne propuste in v 
nadaljevanju usmeritii vodo po kanaletah iz brežin. Za vse to pa so potrebna znatna sredstva. 
Problem cest v Stari Gori je tudi ta, da so bile zgrajene za takratne potrebe na nestabilnem 
terenu. Ob cestah so domačini nasipali gradbene odpadke, kar se je sicer nekako 
stabiliziralo, občasno ob  dolgotrajnem obilnem deževju pa to zdrsne in odpelje s sabo še del 
osnove. 
To je najbolj značilno za krožno lokalno cesto Rožna Dolina - Stara Gora – Rožna Dolina, kjer 
je bilo že več plazov in več sanacij. 
Čim bodo vremenske razmere dopuščale, bo koncesionar izvedel čiščenje jarkov, odtokov na 
javnih cestah v Stari Gori.  
V zvezi s plazom ob LC pri Koralu v Stari Gori pa lahko povemo, da je že izdelan geodetski 
posnetek in v pripravi dokumentacija za sanacijo. Potrebna je še uskladitev z lastnikom 
parcele, na kateri se nahaja plaz, ki ogroža cesto, nato pa bo izvedena sanacija. 

 
 

7. SVETNICA PATRICIJA ŠULIN je postavila naslednje vprašanje:    
Imam samo eno svetniško vprašanje, ki se nanaša sicer na več področij. Začela pa bom 
takole.   
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Sprejeli smo proračun 2012, rebalans proračuna 2012, proračun 2013, rebalans 
proračuna 2013, pa kljub temu se večji projekti, ki so predvideni v proračunu, še niso 
začeli izvajati.   
V skladu z načrtom razvojnih projektov naj bi se začela tudi izgradnja vodovodov po KS 
in v mestu že v letošnjem letu. Zanima me, kdaj se bo pričela izgradnja, saj občani 
predvsem tisti, ki vodovoda še nimajo ali imajo dotrajan vodovod, nestrpno pričakujejo 
vsaj začetek gradnje?  
Prav tako me zanima, kdaj se bo začelo urejanje Borovega gozdička in celostna 
ureditev zadevnega območja, saj je v skladu z NRP tako kot začetek predviden tudi 
zaključek izgradnje celotnega projekta že letos. Območje pa je funkcionalno že več let 
neurejeno in predstavlja slabo sliko ob vstopu v naše mesto.  
Letos naj bi se začela tudi izgradnja servisnega objekta Športnega parka Nova Gorica, 
zato me zanima, kdaj se bo gradnja pričela, saj se pomikamo že v mesec april.  
Upam sicer, da tudi vsi ostali še letos predvideni začetki gradnje projektov v NRP ne 
bodo ponovno pomaknjeni v prihodnja leta.  

 
Projektna pisarna (UD) je v sodelovanju z oddelkom za gospodarstvo in gospodarske 
javne službe posredovala naslednji odgovor: Mestni svet je sprejel Rebalans proračuna za 
leto 2013 na 25. seji mestnega sveta, 21.2.2013. S sprejemom rebalansa je izpolnjen pogoj 
za začetek postopkov za izvedbo investicij, in sicer najprej izvedbo postopkov za izbiro 
izvajalcev po Zakonu o javnem naročanju (ZJN-2D), ki glede na višino in kompleksnost 
investicije trajajo od osem (zbiranje ponudb po predhodni objavi) do deset tednov (objava na 
portalu JN EU). MONG ima tako v pripravi in v teku več postopkov javnih naročil za večje 
investicije MONG, med najpomembnejšimi sta zagotovo Regijski center za ravnanje z 
odpadki in Centralna čistilna naprava.  
Izgradnja vodovodov po KS in v mestu se pripravlja in se bo izvedla skladno s planom 
aktivnosti in v okviru razpoložljivih proračunskih sredstev. Glavnina vseh aktivnosti se bo 
izvajala v času od maja do novembra. Priprava in izvedba investicije poteka v sodelovanju z 
javnim podjetjem Vodovodi in kanalizacija v okviru predloga koordinirane delitve vodenja 
investicij med upravo in javnim podjetjem.  
Projekt urejanja Borovega gozdička je v teku (zaključuje se postopek izbire izvajalca po 
Zakonu o javnem naročanju), in sicer bo v letošnjem letu urejen objekt rolkarskega poligona 
in širše območje Borovega gozdička ob njem. 
Projekt ureditve servisnega objekta Športnega parka Nova Gorica je v fazi odločanja o izbiri 
optimalne stroškovne in prostorske variante.  
Strinjamo se z vami, da se začetek izvajanja investicij brez objektivnih in utemeljenih razlogov 
ne prenaša v naslednja leta. 
 
 
8. SVETNIK MIRAN MÜLLNER je postavil naslednje vprašanje:     

Rad pa bi poudaril moje vprašanje glede vodovoda v Ravnici. G. župan, sprašujem, ali 
imajo vsi krajani vasi Ravnica možnost, da se priklopijo na vodovod, če nimajo, zakaj 
nimajo in kdaj ter pod kakšnimi pogoji bodo imeli to možnost?  

 
Oddelek za gospodarstvo in gospodarske javne službe je posredoval naslednji odgovor: 
Kjer poteka javni vodovod so se skladno z odlokom dolžni priključiti vsi, ki se nahajajo v bližini 
vodovoda. Lokalna skupnost ne investira v hišne priključke. V Ravnici imajo vsi možnost 
priključka na vodovod. 
 
 
9. SVETNIK MIRAN MÜLLNER je podal naslednjo pismeno pobudo:      

Glede na to, da se je delo EZTS popolnoma ustavilo, predlagam, da se revidira stanje 
ter zamenja in osveži sestava skupščine, odborov in vseh organov v katerem so 
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imenovani predstavniki MONG. Namen predloga je čim hitrejša vzpostavitev 
operativnega stanja. 

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: Delo EZTS se nikakor ni ustavilo. Resda se 
odbori v zadnjem času manj intenzivno sestajajo, vendar razlog za to ne tiči v njihovem 
nedelu, ampak v tem, da so pravzaprav prvi del »poslanstva« opravili; poskrbeli so za 
sestavo projektnih predlogov, ki jih bo EZTS prijavil na razpise v prihodnjem evropskem 
programskem obdobju.  
Operativni sestanki aktivno potekajo. Pripravljen je bil podroben nabor projektov, ki ga tri 
občine trenutno med seboj usklajujejo in urejajo na podlagi zahtev in smernic bodočega 
evropskega programskega obdobja. Mestna občina Nova Gorica in Občina Šempeter-Vrtojba 
v sodelovanju z RRA poleg tega pripravljata programski dokument, s katerim se bo EZTS 
učinkovito umestil v RRP.   
Dejstvo pa je, da bodisi na državni bodisi na evropski ravni še ni docela jasno, kako se bodo 
sredstva delila in kakšno vlogo bo pri tem imel EZTS. Prav zaradi tega na operativnem nivoju 
pripravljamo celostne predloge, ki jih nameravamo že v tej fazi, ko se pravzaprav programski 
okviri šele oblikujejo, predstaviti pristojnim organom ter jim na ta način ponuditi rešitev, ki bi 
bila čim bolj ugodna za EZTS.  
Naj poudarim še, da se odbori redno srečujejo, ko gre za reševanje aktualnih tem. Odbor za 
zdravstvo trenutno obravnava možnost ureditve skupne porodnišnice, prihodnji teden se bo 
sestal Odbor za prevoz. V začetku marca je na sedežu Informesta potekal sestanek na temo 
celostnih teritorialnih naložb, ki bodo EZTS-ju omogočile izvajanje teritorialnih strategij 
medsektorsko in pridobivanje sredstev iz številnih prednostnih osi enega ali več operativnih 
programov.  
Kar zadeva sestavo organov EZTS-ja, bo zaradi nezmožnosti dosedanjega člana potrebno 
imenovati novega predstavnika mestne občine v Odbor za kulturo. V fazi dogovorov sta 
imenovanji direktorja, ki mu je mandat potekel 31. decembra 2012, in predsednika, ki je 
marca podal svojo odstopno izjavo zaradi nezdružljivosti predsedniške funkcije z novimi 
zadolžitvami. Naslednja seja skupščine EZTS, na kateri bodo obravnavana vsa omenjena 
vprašanja, bo potekala v maju.  
 
 
10. SVETNIK MIRAN MÜLLNER je postavil naslednje pismeno vprašanje:       

Koliko sredstev je bilo v letošnji zimi porabljenih za opravljanje zimske službe? Prosil bi 
za celotno analizo na območju MONG, ki naj vsebuje tudi, koliko je bilo izplačano 
posameznim izvajalcem z vsemi urnimi postavkami.  

 
Oddelek za gospodarstvo in gospodarske javne službe je posredoval naslednji odgovor:  
Ker je bila letošnja zima ekstremna, je bila tudi poraba sredstev za izvajanje zimske službe 
temu primerna. Iz navedenega sledi, da bo potrebno na proračunskih postavkah, ki so 
namenjene za izvajanje koncesij vzdrževanja občinskih javnih cest, nujno zagotoviti dodatna 
sredstva. V nasprotnem primeru bo intenzivnost izvajanja storitev javnih služb tako okrnjena, 
da ne bo možno zagotoviti osnovne varnosti v prometu. 
V primerjavi s preteklimi leti so se stroški potrojili. Pri drugih občinah pa so se stroški povečali 
celo z večkratnikom. Zimska služba se je izjemoma izvajala v zgornjem delu občine celo v 
aprilu. 
Stroški zimske službe, ki bremenijo proračunsko postavko, namenjeno za izvajanje koncesije 
za vzdrževanje občinskih javnih cest na območju MONG izven mesta in primestnih naselij v 
letu 2013, so naslednji: 
 

 
KONCESIONAR CPG d.d. 

       
 V EUR vključno z DDV 

December 2012                     83.535,64 EUR 
Januar 2013                     99.324,90 EUR 
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Februar 2013                   139.893,39 EUR 
Marec 2013                      59.100,00 EUR                                                                                 
April 2013                       10.500,00 EUR 
                   SKUPAJ                                      392.353,93 EUR 

 
Stroški zimske službe, ki bremenijo proračunsko postavko, namenjeno za izvajanje koncesije 
za vzdrževanje občinskih javnih cest na območju MONG v mestu in primestnih naseljih v letu 
2013, so naslednji: 
 

KONCESIONAR KOMUNALA d.d.         V EUR vključno z DDV 
December 2012                   41.077,35 EUR 
Januar 2013                  32.038,95 EUR 
Februar 2013                   49.128,51 EUR 
Marec 2013                      1.699,49 EUR 
                                     SKUPAJ                           123.944,30 EUR 

 
Skupni strošek zimske službe znaša vključno z DDV 516.298,23EUR. 
To pa še ni vse. Nastali bodo tudi dodatni stroški sanacij prometnih površin po zimski službi, 
ki so s tem povezani. 
Za izvedena dela so izdane obsežne mesečne situacije, ki so usklajene s potrjenim obsežnim 
gradivom izvedenih del. 
 
 
11. SVETNICA MAG. DARINKA KOZINC je podala naslednjo pobudo:     

Imam pobudo, ki je prišla iz KS Solkan in od njenega predsednika sveta KS Joška 
Lebana.  
Podjetje MINI GO je od župnije Solkan odkupilo bivšo trgovino Mercator na Trgu M. A. 
Plenčiča in pripadajoči del zemljišča, ki je v naravi del Trga Jožeta Srebrniča. Na tem 
delu zemljišča (na zgornjem trgu) je bilo nameščeno tudi kontejnersko mesto, ki ga je 
novi lastnik naročil prenesti na del trga ob parkirišče doma KS Solkan.  
Zaradi te premestitve nastajajo problemi, zato prosijo, da ustrezne službe in župan 
ukrepajo in pospešijo postopek odkupa zemljišča, da se navedene zadeve dokončno 
uredijo. KS Solkan je o tem dogajanju že obvestila tudi MONG.   
 

Oddelek za okolje, prostor in javno infrastrukturo je posredoval naslednji odgovor: 
Postopek, ki je predmet pobude svetnice, je v teku. Z lastnikom zemljišč še usklajujemo 
parcelacijo, s katero bomo natančno odmerili obseg zemljišč, ki bodo predmet odkupa. Odkup 
bo izveden v skladu z načrtom. 
 
 
12. SVETNICA MAG. DARINKA KOZINC je postavila naslednje pismeno vprašanje:  

Na pobudo mladih staršev ponovno sprašujem, ali je MONG v zimskem času ukrepala 
glede tigrastih komarjev za katere se bojijo, da so preživeli tudi to hudo zimo in bo 
zadrževanje otrok na vrtovih v lepih vremenih nevzdržno zaradi pikov, ki so vse prej kot 
nedolžni? Prav tako to velja tudi za otroke v vrtcu v bližini potoka Koren. 

    
Oddelek za okolje, prostor in javno infrastrukturo je posredoval naslednji odgovor: 
MONG, kot tudi nobena druga občina v Sloveniji, ni v zimskem času izvajala nobenih ukrepov 
za zatiranje tigrastih komarjev, saj v Sloveniji še vedno ni registriran noben preparat za 
zatiranje tigrastih komarjev. MONG je v lanski in predlanski sezoni izvajala monitoring 
pojavnosti tigrastega komarja in ob tem je bila izvedena tudi analiza zajetih komarjev na 
prisotnost virusov. Vsi rezultati analiz so bili negativni. 
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V letošnjem letu bomo pred začetkom sezone v vse šole in vrtce poslali zgibanke z 
informacijami o tigrastem komarju in priporočili, kaj lahko vsak sam postori za zaščito ter 
izvedli monitoring pojavnosti tigrastega komarja.  
Povemo naj še, da že tretje leto sodelujemo z Univerzo na Primorskem, (Inštitut za 
biodiverzitetne študije), kjer se letos zaključuje tudi diplomska naloga na to temo prav za 
območje Nove Gorice.  
 
 
13. SVETNICA MAG. DARINKA KOZINC je podala naslednji pismeni predlog:   

Predlagam da se namesti ogledalo v Grgarju na križišču poti iz smeri Čepovan in 
Banjšice, ker je križišče nepregledno za tiste, ki prihajajo iz Banjšic.  

 
Oddelek za okolje, prostor in javno infrastrukturo je posredoval naslednji odgovor: 
Predlog svetnice bomo upoštevali. Vzdrževalcu ceste bomo naročili, naj na križišču v Grgarju 
postavi cestno ogledalo in s tem izboljša preglednost in varnost udeležencev v prometu.  
 
     
14. SVETNICA MAG. DARINKA KOZINC je podala naslednji pismeni predlog:   

Predlagam, da se na Prevalu (cesta proti Lokvam pod Sveto Goro) uredi prostor 
(klopce, koši za smeti, info točka…), kjer se ustavljajo turisti in je prekrasen pogled na 
Sočo in Novo Gorico. 

 
Oddelek za okolje, prostor in javno infrastrukturo je posredoval naslednji odgovor:  V 
okviru projekta Poti miru bomo na Prevalu uredili prostor, kjer bomo postavili dve klopi in mizo 
ter izhodiščno informacijsko tablo za tematske poti po Škabrijelu. 
 
 
15. SVETNIK GREGOR VELIČKOV je podal naslednjo pobudo:  

Menim, da ni bilo dovolj narejenega za spodbujanje gospodarstva v Novi Gorici oziroma 
v celotni občini.   
Predlagam, da se občina aktivno vključi v reševanje obrtne cone Mebla Holding, 
oziroma obrtne cone Holding, tako, da stopi v kontakt z družbo Meblo Holding. 
Podjetniki, ki imajo tam poslovne prostore, imajo namreč vse večje probleme s svojimi 
dejavnostmi zaradi neurejene infrastrukture. Že ob samem objektu Magma, če si 
pogledamo levo ali desno so ruševine, neasfaltirane ceste, skrajno malomarno 
neurejeno.  
Mislim, da bi občina morala nekaj narediti, mogoče z asfaltacijo s pomočjo družbe ali 
celo z odkupom infrastrukture.  

 
Oddelek za okolje, prostor in javno infrastrukturo je posredoval naslednji odgovor: 
Mestna uprava se z družbo Meblo Holding že dolgo in vztrajno dogovarja o načinu in pogojih 
prenosa primarne infrastrukture na območju poslovne cone, ki je še vedno v lasti družbe 
Meblo Holding. Stališča o pogojih prenosa se postopno zbližujejo in upamo, da bomo po 
korakih prenos v razumnem času tudi v celoti uredili. Dotlej pa mestna občina ne more in ne 
sme izvajati nikakršnih ureditvenih posegov na tuji lastnini. 
 
 
16. SVETNICA MAG. MIRJAM BON KLANJŠČEK je podala naslednji predlog: 

Podobno kot je že omenila ga. Ana Marija Rijavec, so se tudi name obrnile stanovalke 
Erjavčeve ulice št. 9 zaradi velikih dreves, ki so zrasla pred njihovim blokom. Korenine 
dreves so poškodovale dvorišče pred blokom tako, da je zelo nevarna hoja po dvorišču, 
saj je že povzročila padec starejših gospa.   
Lepo prosim, da ustrezne službe pregledajo zadevo in primerno ukrepajo.  
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Oddelek za okolje, prostor in javno infrastrukturo je posredoval naslednji odgovor: 
Zasaditev drevesa je na območju Erjavčeve ulice potrebno ohranjati v zastavljenem konceptu, 
tista, ki jih je morebiti potrebno odstraniti, pa nadomeščati z novimi. Stanje pri bloku št. 9 bo 
hortikulturna komisija na naslednjem ogledu preučila in podala svoje mnenje o morebitnih 
potrebnih odstarnitvah in nadomestitvah dreves.  
 
 
17. SVETNIK BORIS RIJAVEC je podal naslednjo pobudo:  

Imam pobudo in sicer za prekategorizacijo dostopne poti do poslovno stanovanjskega 
objekta posestva Laz.   
Gre za makadamsko pot od obstoječe poti na parc. št. 1052/2 preko parc. št. 1230/14 
do parc. št. 1237/5. Pobuda pravzaprav izhaja že iz leta 2009, nakar je zadeva nekoliko 
zastala in se zopet začele odvijati v letu 2011, ko so bile speljane mnoge aktivnosti in 
dogovarjanja v zvezi s tem, med drugim tudi dogovarjanje in usklajevanje s Skladom 
kmetijskih zemljišč in gozdov, z Zavodom za gozdove, s podjetjem SGG Tolmin in 
nazadnje tudi usklajevanje in reševanje zadeve ne MONG, nato je pa zadeva do 
današnjega dne zopet zastala. Sicer po razpoložljivih informacijah, ki jih imam, se 
krajevna skupnost strinja s tem in je uvidela, da je to pač nujno potrebno in ne nazadnje 
kot pravim, se tam nahaja poslovno stanovanjski objekt in mislim, da je smiselno in 
nujno potrebno, da se ta zadeva uredi, zato še enkrat dajem pobudo, da se takoj 
pričnejo vse aktivnosti za ureditev te navedene prekategorizacije.  

 
Oddelek za okolje, prostor in javno infrastrukturo je posredoval naslednji odgovor: Nov 
odlok o kategorizaciji občinskih cest je v pripravi. Predlog kategorizacije, ki bo podlaga za 
oblikovanje odloka, je v postopku strokovne presoje in usklajevanja. V tem postopku bo 
preučeno tudi, ali je pobuda svetnika utemeljena in uresničljiva. 
 
 
18. SVETNIK ČRTOMIR ŠPACAPAN je podal naslednjo pismeno pobudo:  

V prilogi vam pošiljam svetniško pobudo, da ustrezne službe proučijo pritožbo podjetja 
Avtosport d.o.o. Nova Gorica glede neurejenega zemljiškoknjižnega stanja na parcelah 
št. 395/1 in 395/3 k.o. Nova Gorica. 

 
PRILOGA 1  

 
Urad direktorja občinske uprave je posredoval naslednji odgovor: Svetnika obveščamo, da 
smo z omenjenim primerom seznanjeni, ugotavljamo pa, da ne gre za pritožbo stranke zoper 
MONG, pač pa za razreševanje odprtih vprašanj med lastnikom parc.št. 395/1 k.o. Nova 
Gorca in solastnikoma sosednje parc.št. 395/3 k.o. Nova Gorica. Očitke o napakah v 
postopkih, ki jih stranka omenja, lahko preveri le GURS, ki jih je vodila. Stranko in GURS smo 
o tem že seznanili. 
V lanskem letu se je mestna občina (tudi župan) celo vključila v razreševanje spora med 
mejaši, in to kljub temu, da mestna občina kot rečeno v nobenem pogledu ni udeležena v 
sporu niti kot upravni organ niti kot lastnik, solastnik ali mejaš. Kljub občinskemu 
posredovanju pa ni bilo zaslediti uspehov. 
 
 
 
 
                         PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS                                                                                                       
                                                                                                       Miran Ljucovič 
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